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ODBOR ZA FINANCE IN PRORAČUN 
 
Številka: 011-0006/2023 
Datum: 22.01.2024 

 
Z A P I S N I K 

 
 
4. redne seje Odbora za finance in proračun, ki je bila dne, 22.01.2024 ob 16:30 
uri, v sejni sobi Občine Sevnica. 
 
Prisotni člani odbora:, Petančič Rok, Mrgole Marjan, Orešnik Ivan,  Žičkar Stanislava, 
Tomaž Lisec, Mlakar Helena, Kramžar Danica, Juntez Miro – prišel 16:37 
 
Odsotni z opravičilom: Janoš Janc 
 
Ostali prisotni: 

- Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 
- Jerica Lipec, direktorica, 
- Mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance in proračun, 
- Barbara Zalašček, višja svetovalka za finance. 

 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA : 

 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 3.seje; 
3. Predlog odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024; 
4. Razno. 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 od 9 članov, Odbor je sklepčen.  
 
Predsedujoči Rok Petančič predlaga dnevni red, kot je naveden v vabilu. 
 
SKLEP: 
Odbor je sprejel predlagan dnevni red. 
 
Izid glasovanja: 7 za, (7 prisotnih) 
Sklep je sprejet. 



 
Sprejet dnevni red je sledeč: 
 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 3.seje; 
3. Predlog odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024; 
4. Razno. 

 
Ad 2 

 
Potrditev zapisnika 3. seje 

 
Predsedujoči Rok Petančič odpre razpravo: 
 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP: 
Odbor je potrdil zapisnik 3. seje. 
 
Izid glasovanja: 7 za, (7 prisotnih) 
Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 3 
 

Predlog odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024 
 

Uvodno obrazložitev sta podala Župan in Mag. Vlasta Marn: 
 
Župan: Osnutek oziroma predlog proračuna vsebuje vse zakonske okvirje in naloge, 
ki jih je Občinski svet prepoznal kot potrebne. Investicijski del sledi načrtu razvojnih 
programov, investicijam v teku in državnim investicijam. Na nekaterih investicijskih 
postavkah so bile narejene korekcije, vse so opisane v gradivu. Pomemben del je načrt 
razvojnih programov (NRP). V odloku so upoštevana makroekonomska izhodišča za 
lažje načrtovanje proračunske porabe na plačnem delu. Cene materialov in storitev se 
počasi umirjajo. OŠ Ana Gale je večletna pogodba, tu ni več presenečenj. V proračunu 
so zagotovljena sredstva za delovanje krajevnih skupnosti in javnih zavodov z izjemo 
ZD Sevnica in Lekarne Sevnica, kjer pričakujemo njihov prispevek za investicije. 
Komunala Sevnica izvaja komunalno dejavnost za celotno občino. Zagotovljena so 
sredstva za tekoče in redno vzdrževanje cest, urejanje javnih površin. Sredstva za 
investicije v komunalno infrastrukturo so v letošnjem letu bistveno manjša, saj je v 
lanskem letu bil projekt kanalizacije in hidravlične izboljšave. Zagotovljen je 
proračunski vir za priključitve na javno vodooskrbno mrežo. Sredstva za projekte, 
projekti kjer je partner država, Šmarje nadvožnjak, Šentjanž-Glino, cestna mreža, 
kolesarke steze, vodo oskrba, multimodalno središče v Sevnici. Podhod v Šmarju. Za 
most Log je pogodba v usklajevanju.  
 
Mag. Vlasta Marn: Razprava o proračunu je na decembrskem občinskem svetu bila 
zelo podrobna.  Nominalne spremembe proračuna od osnutka do danes so navedene 



v uvodu. Presežek ne odstopa od ocene proračuna. Dodani so še presežki krajevnih 
skupnosti. Nominalno so planirani prihodki za leto 2024 23,5 mio eur, odhodki 25,6 
mio eur . K temu je potrebno prišteti odplačilo dolga 1.000.207 eur. 1.940.000 eur za 
najem kredita. Kredit je vedno koriščen za investicije, kreditiranje ni pretirano. Skupaj 
s KS-i je ostalo cca 1,4 mio eur. Financiranja naših NPU-jev, PP-ujev poteka 
nemoteno. Na proračun Občine Sevnica ob sredah priteka dohodnina, enkrat mesečno 
sredstva za uravnoteženje razvitosti občin, povprečnina znaša 725 eur za leto 2024. 
Sredstva iz razpisov so investicijske narave Občina zalaga takšna sredstva. Planirati 
je potrebno dinamiko investicij skozi leto, da se zagotavlja likvidnost. Likvidnostni kredit 
je lahko v pomoč. ZD Sevnica, Lekarna si sredstva zagotavljajo sami, razen, če gre za 
investicijo gradnje. Pri Knjižnici in KŠTM-ju se financira vse delovanje po dejanskih 
stroških. Šolam financiramo delovanje, plač ne, vrtcu oboje, vendar sredstva pridobijo 
tudi od staršev. V zadnjem času je kar nekaj likvidnostnih težav pri zavodih, zaradi 
povečanih stroškov. Valuta pred rokom 30 dni. To je pozitivna praksa, ki ni prisotna v 
vseh občinah. KS-i so samostojne pravne osebe, prejemajo dotacije mesečno. Tudi 
predčasno plačilo, če se je pojavila potreba. 4x letno dobijo dotacijo.  
 
Predsedujoči Rok Petančič pove, da je proračun temeljni dokument. Davki na 
premoženje NUSZ, indeks, prihodki od udeležbe na dobičku, visok indeks, prihodki od 
obresti, prihodki od podeljenih koncesij, prispevki in doplačila občanov tekočega 
značaja, drugi izredni nedavčni prihodki, prodaja stavbnih zemljišč, splošna 
proračunska rezervacija, urejanje javnih površin, transferji kštm plače indeks za 
kulturo, izvajanje odločb z otroki s posebnimi potrebami. Želi dodatne obrazložitve, kjer 
so odstopanja indeksov večja. Predsedujoči odpira razpravo: 
 
V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Mag. Vlasta Marn, župan, direktorica, 
Tomaž Lisec,  Helena Mlakar, Ivan Orešnik 
 
Mag. Vlasta Marn: Podatki o NUSZ-ju so podatki iz  FURS-a. 200.000 eur presežka 
prihodov nad odhodki so sredstva Zdravstvenega doma Sevnica kot soudeležba v 
projektu »Cenko«. Obresti so se povečale tudi za dobroimetje. Razmejili prihodke in 
odhodke, ki so investicijskega in tekočega značaja pri KS-ih. Tekočega značaja za 
domsko oskrbo še vedno ostajajo. Drugi izredni nedavčni odhodki zaradi ne realizacije 
ZD-ja. Splošna proračunska rezervacija ima vsako leto enako vrednost, primerjava ni 
realna, sklad se zmanjšuje po realizaciji in mora biti na koncu leta 0. Razpisi socialnih 
kategorij, tudi domska oskrba. Strokovnih delavcev je manj ker je nov oddelek odprt s 
1. septembrom. 
 
Direktorica: KŠTM ima ravno tako redna napredovanja, kot tudi sledijo zakonskim 
dvigom plač kar je razlog za povišanje stroškov dela na področju kulture. 
 
Župan: Koncesija za vodno pravico je zmanjšana. Spor občin v porečju Save, Drave 
z državo, ker jih je zmanjšala, zato je bolj realno planirati nižje prihodke. Stavbna 
zemljišča predstavljajo težavo, saj so odvisna od interesa podjetij v poslovnih conah. 
Dinamiko bolj narekujejo podjetja ne toliko Občina. Večja usklajenost je pri poslovni 
coni Radna. Promet z zemljišči ima finančne posledice na obeh straneh kot prihodek 
in odhodek. V kontu javne površine je veliko vsebine, en del tekoče vzdrževanje, delno 
pokopališča, ureditve, obnove, prenove, nove vzpostavitve. Racionalnost in 
učinkovitost je rezultat investicij. Boljša oprema ima učinek v boljši učinkovitosti. 
Težava je vsebinska, ker ljudje ne skrbijo več za ceste, standardi se zvišujejo povsod. 



V primeru neomejenih sredstev, bi lahko za vzdrževanje javnih površin zapravili tudi 
bistveno več. 
 
Tomaž Lisec: 400.000 eur več za investicije cest je dobrodošlo. Določiti je potrebno 
prednostni seznam za realizacijo. Stadion je aktualen že vsaj 15 let, kaj je z njim. 
Uvodna postavka se je skoraj zbrisala, predvidenih le 15.000 eur. Odgovor ni popoln, 
kaj se je v letu 2023 dogajalo. Posledica slabe izvedbe je plačevanje sanacije tudi 
privatne narave. Smešen odgovor glede realizacije ceste Boštanj - Mokronog, 
sestankov je bilo dovolj, potrebna je realizacija. Evropski fondi za kanalizacijo v 
Dolenjem Boštanju. Glede na poznavanje razmer, teh sredstev ne bo možno pridobiti 
iz evropskih sredstev. V zvezi z novo Kulturno dvorano je veliko izgovorov, potrebno 
je začeti s projektno dokumentacijo in nadaljevati projekt. Nekatere postavke iz NRP-
ja se prestavljajo že iz leta 2021, kar je brez veze. Določeni projekti so zgolj napisani 
v NRP-ju. Čistilna naprava Loka, upam da bo projekt uspešen. Nezadovoljen z 
odgovorom. Veliko preveč idejnih zasnov in premalo dokončanih izvedenih projektov. 
Na postavki kulture in športa je premalo sredstev, kultura je že nekaj let na isti finančni 
osnovi. Kulturna društva bi morala dobiti vsaj 15.000 eur več za delovanje. Njihovo 
delovanje je povezano z delovanje KS-ov in Občino. KS-i bi morali dobiti več sredstev. 
Most čez Hinjo 641.000 eur na 770.000 eur, kaj bo s tem projektom, kako kaže z 
izvedbo. Kaj pomeni 40.000 eur za plinifikacijo. Igrišče OŠ Blanca in Šentjanž. 148 
občinskih stanovanj je veliko preveč za občino Sevnica. Potrebno pregledati in jih 
ponuditi na trg. Šolski prevoza v 1. polovici leta, junij, julij podpis dvoletnih pogodb. 
Nomago izsiljuje podpis pogodbe in povečanje sredstev, bolje več vključevati lokalne 
ponudnike. 
 
Danica Kramžar: Prihodek za igrišče pri OŠ Šentjanž? 
 
Mag. Vlasta Marn: Ni možno računati na možnost sofinanciranja s strani države za 
igrišče pri OŠ Šentjanž. Šele v letu 2025, ko se bo zaključilo, šele takrat je možno 
izpostaviti končno situacijo. V predlogu je bil denar, sedaj ne več, ker bi proračun 
napihnili. 
 
Župan: Potreba po prijavi dveh igrišč, Šentjanž in Blanca, teh podatkov za vnos v 
proračun ni. 
 
Usklajevanje je bistveno  tako v življenju, kot tudi pri izdelavi proračuna. Cest je veliko 
na število prebivalcev, želja je vedno usmerjena v cestni fond. Predlogi potreb s strani 
občinskih svetnikov sledijo teritorialnemu poznavanju cest. Stanje javnih poti je boljše 
kot na lokalnih cestah, zaradi obremenjenosti s težkim prometom. Varnost je tudi 
pomembna. Za stadion so v preteklem letu bila načrtovana sredstva in tudi porabljena, 
kar bo z zaključnim računom natančno opisano. Nobene privatne investicije se ne 
financira, rešuje se komunalno opremljanje širšega območja stadiona. Pri privatni 
gradnji je bil plačan komunalni prispevek. Cesta Boštanj - Mokronog je državna cesta, 
Občina si prizadeva, da se urejanje te ceste umesti v državni proračun. Ta predlog ne 
mora podati župan sam. Kanalizacija v Boštanju je bila v zadnjih letih posodobljena iz 
različnih virov in sledijo konceptu razvoja kanalizacij. Območje sodi v  
agromelioracijsko območje Sevnice, Boštanja in Loga. Boštanj je upravičen do 
projektov okoljske infrastrukture. Celovita prenova kanalizacije, interes KS, prenova 
cest nad kanalizacijo. Koliko ulic v Boštanju se bo lahko uredilo je težko predvideti.   
Kulturna dvorana, potreben je nakup hiše od gospe na tem območju, nato sledi 



zasnova za Kulturno dvorano. Občinski prostorski načrt je v izvedbi, posodobitev 
prostorskega načrta v mestu Sevnica. Na postavki urbanizem so predvidena sredstva. 
NRP 2021 in pomikanje v prihodnja leta, projekti ki so zaključeni jih ni nihče analiziral. 
NRP so projekti za katere se ocenjuje da bodo lahko realizirani, če jih tam ni je 
nemogoče pridobiti sredstev na razpisu. NRP je nabor, ki je potreben, bistveno 
presega investicijska sredstva ki so na razpolago. Sanacije cest v NRP-ju se delajo iz 
vzdrževanja, zato so še vedno zavedene v NRP-ju. Most Log je bil sprejet v letu 2012, 
trenutno je v usklajevanju na državi, zato so projekti dolgoletni. Železniška postaja, že 
več kot 5 let, idejni projekt potrjen na OS. ČN Loka in športni objekti, računamo, da 
bodo uspešni. Ni odgovora z ministrstva. Razpisi na kulturi in športu, želje po več 
sredstev, ni največji strošek šport ali vadbena oprema, so tudi delegati, sodniki, tudi ta 
del plača Občina. Most čez Hinjo, po drstenju rib, se poseže v potok. Plinifikacija, ne 
gre za investicijo, še vedno vztrajamo na komunalnih koridorjih. Pridobivanje zemljišč 
za gradnjo je zelo zahtevno, razlastitve v zadnjih letih pri državnih projektih.  Na igrišču 
Šentjanž, se gradnja razmeji s cesto. Računamo, da bo uspeh pri pridobivanju 
zemljišč, odkup državne ceste. Za prvo fazo ni zagotovljenih sofinancerskih sredstev, 
oporni zid bo narejen v okviru igrišča. 148 stanovanj, da jih damo na trg, to je prvič 
podan predlog. Vsako leto je razpis. Vsakih 5 let preveritev statusa, da ni kdo 
neupravičen v socialnem stanovanju. Z njimi se ravna v skladu z zakonodajo. Občina 
je dolžna plačevati subvencijo tržne stanarine za upravičence, manj občinskih 
stanovanj pomeni več subvencij stanarin.  
 
Helena Mlakar: Se potreba po stanovanjih povečuje? Bi jih lahko oddali še več kot jih 
je na razpolago? 
 
Župan: Vsako leto se oblikuje prednostna lista. Na socialnem delu je rešitev bivalne 
enote na Kvedrovi 8, sodelovanje Občine in CSD-ja, to so sobe s skupnimi sanitarijami 
in kuhinjo. Cena je ugodna. 11 postelj je namenjenih za kritične situacije. Ljudje iz 
bivalne enote so pridobili socialna stanovanja. Šolski prevozi. Vsak razpis je tako 
pripravljen, da se na vsak sklop (eno vozilo), lahko prijavi posamezen prijavitelj. Razpis 
je podan, vendar se ne prijavijo.  
 
Helena Mlakar: Ponudba za turistični izlet je boljša opcija kot je izvedba šolskih 
prevozov, vsakodnevna obveza je obremenjujoča, ni ljudi, ki bi prevažali. Letos je zelo 
dobro urejeno s prevozi, pohvalno. 
 
 
Ivan Orešnik: Na začetku je bilo več povpraševanja s strani izvajalcev šolskih 
prevozov, kot je sedaj. Stvari so bile zamujene v preteklosti, takrat je bilo več 
izvajalcev, vzpostavili so se monopoli, iskanje dobičkov. Ureditev zimske službe v 
Avstriji, kmetje izvajajo te dejavnosti, to smo pri nas izpustili, težko jih je pridobiti nazaj. 
Ni več vplivanja na cene, te storitve ne bo več. Kmetje z dopolnilno dejavnosti bi morali 
izvajati letno in zimsko službo, kar predstavlja doprinos za lokalno podeželje. Odhodki 
so povezani z občinskimi izvajalci, bolj ali manj so isti. Občina nima možnosti izbire 
cen, samo sprejema jih. Potrebno jih je omejiti. Problem je, če ni snega. 
 
Predlogov je ogromno, obvezne vsebine morajo biti, kompromis med njimi mora 
obstajati. Projekti niso vedno kvalitetno pripravljeni, to je težava pri projektantih. 
Šentjanž igrišče, narediti je potrebno vse, da pride do optimuma. Skrbnik projekta je 
dolžan poskrbeti za najboljšo opcijo. Zašepa pri soglasjih. Šentjanž Glino še vedno ni 



pobranih soglasij. Kdo je to dolžan poskrbeti, aktivnost s strani občinske uprave mora 
biti, izgublja se čas. 
 
Župan: Podobno je z zimsko službo, vsako leto stresno, dela manj, ko se zgodi je 
intenzivno, opremo je potrebno imeti. Pri samem izboru izvajalcev je delno pogojevanje 
izvajanje zimskega vzdrževanja. Lahko se javi na razpis za letno in zimsko 
vzdrževanje.  
 
Naročnik Občina poskuša rahljati monopole, objava na portalu se pojavi, tam nimamo 
vpliva. Pozvani so različni ponudniki, ni izvajalcev, ker so zasedeni. Glede zimske 
službe s kmetijami in dopolnilnimi dejavnostmi na kmetijah. Oprema je zelo draga, z 
zainteresiranimi je potrebno najti dogovor, ki bo za njih zanimiv in bolj konstanten 
posel, kot je na primer delo v gozdu. Zimska služba se je zelo spremenila tudi zaradi 
klimatskih razmer. Opcija je tudi, da kmetje hranijo opremo, ki ni njihova in jo uporabijo, 
ko je to potrebno. 
 
DRSI  je pridobival soglasja za Šentjanž Glino. Kot ga pridobiva na Bregu, most na 
Logu, Železniška postaja v Sevnici. Ko se ustavi seznanijo občino.  
 
Pomanjkljivosti na projektih. Študije na poplavni varnosti, hkratno sodelovanje in 
usklajevanje med več projekti. Kvalitetne priprave projektov so zelo pomembne, teh si 
zelo želimo. Socialna radodarnost ima svojo ceno, v kolikor bo odločitev o krčitvi 
socialnih transferov v korist investicij. 
 
Stanislava Žičkar: Kako rešujejo to v drugih občinah – šolski prevozi, doplačila 
staršev, odpovedi prevozov, se te optimizacije dogajajo.  Občinska stanovanja, 
zakonska podlaga je smešna, ker se pogodbe podpisujejo za nedoločen čas, to je 
težavno pri razdiranju pogodbe. Ali se ta stanovanja kar dedujejo in otroci živijo naprej. 
Glede javnih zavodov, zaposlitev javnih delavcev, sofinanciranje občine, ali so  
upravičeni do teh delavcih. Je kdo imel napačno obračunane nadure, ali samo KŠTM. 
Odškodnina zaradi sodnih postopkov. 
 
Župan: V veliko občinah je Nomago edini izvajalec, zelo malo je teh izvajalcev. 
Nomago je odkupil v Brežicah. V Radečah vozi kombije komunala, pri nas imajo 
lastniške kombije šole same. Šofer hišnik  ima še druge naloge. Pri stanovanjih imamo 
vse postopke, izvršbe, izselitve, ocena upravičenosti bivanja je na podlagi zakona. 
Vsako leto se 10 stanovanj izprazne, naredi se razpis za nove. Javna dela so 
sofinancirana, s padanjem dela brezposelnih, se tudi javna dela zmanjšujejo. Naročniki 
imajo težavo za opravljanje določenih nalog. Narobe obračunane nadure na KŠTM-ju, 
plače pokriva Občina, zahtevali smo točne podatke, tako se bomo lažje odločili. Občina 
ni inšpekcijski organ, reagira lahko, ko dobi podatke. Poravnava OŠO, bele lise 
150.000 eur. 
 
Miro Juntez: Planirana ureditev kanalizacije v prehodnem obdobju, so pa zadržki 
zaradi same dinamike, ker se prestavlja v naslednja leta. Jelovec most ostaja tak kot 
je. Znotraj prostorske ureditve Tržišča bo določena lokacija za kanalizacijo. 
 
Župan: Geodetski posnetek narejen za OPPN skozi Tržišče, odkup dveh hiš, podrta 
šola, ne gre za preprosto območje. Ureditev pokopališča. Most Jelovec, Zavod za 



raziskavo materialov pripravlja in zbira podatke za materiale, strokoven »suport«, 
strokovnjaki so na delu. 
 
Tomaž Lisec: Veliko je bilo zavodov pri pregledu tega mosta. To ni primarna naloga 
občine, majhen most je dokaz kako državna birokracija ne deluje. Gradbeno dovoljenje 
za most Hinje je torej pridobljeno, gradnja se prične po drstitvi rib. Kanalizacija Boštanj, 
Na strani 7 odgovori niso jasni. Za čistilno napravo v Tržišču se išče primernejšo 
lokacijo. Škoda da v Sevnici sanjamo stadion, če ni kanalizacije in vode do vsake hiše.  
 
Župan: Nosilnost mostu, ki je 80 let star, ali bi dodatna betonska plošča bremenila to 
nosilnost. Predlagali so kvalitetno in strokovno mnenje. Možnost, da se voziščna 
konstrukcija naredi lažja. Odgovorno narediti, da most ne pade. Kanalizacije v Krmelju 
z obnovami cest, objekti naj bi imeli greznico. V Šentjanžu se projektirajo dve ČN. V 
upravljanje bi vzeli kanalizacijsko omrežje v Krmelju. ČN Krmelj je usklajena s poslovno 
cono in ima gradbeno dovoljenje. ČN je smiselno imeti v bližini kraja, v primeru Tržišča. 
Podjetje Kvadramobil je v zaključni fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja. 
 
Rok Petančič: Določeni prioritetni projekti se vlečejo že desetletja, Kulturna dvorana 
bi morala najti boljši in večji prostor. Staro mestno jedro, 2003 idejna zasnova, upravni 
del, v teh proračunih ni konkretnih premikov. Da se vsaj reši odvodnjavanje na območju 
stadiona in širše, to mora biti prioriteta. Vsa javna naročila bi lahko bila objavljena na 
spletni strani, ni obvezno je pa zelo transparentno v občini Škocjan je tako urejeno. 
 
Župan: Javna naročila na spletni strani je korekten predlog. Glede ambicioznosti in 
ostalih ureditvah je velik projekt OŠ Blanca, OŠ Ana Gale 4 mio, ni medijsko odmeven 
projekt, je pa zelo potreben. Želimo postati invalidom prijazna občina. Potrebno je 
gledati na vse populacije ljudi, arhitekturni načrti in idejne rešitve tečejo. Usklajevanje 
možnosti in priložnosti je večna dilema. Na starem trgu je v preteklem letu bila 
pripravljena sanacija Slomškovega doma. Kulturna dediščina, energetska sanacija 
občinske stavbe se predvideva, osrednji trški dvorec je bil napolnjen s starimi papirji, 
sedaj je urejen. Dodatno parkirišče, trg je bolj namenjen trškim dejavnostim.  
 
SKLEP:  
 
Odbor je obravnaval predlagano gradivo odloka o proračunu Občine Sevnica za 
leto 2024, se z njim strinja in predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
Izid glasovanja: za 5, (8 prisotnih) 
Sklep je sprejet. 

Ad 4 
 

Razno 

Seja se zaključi ob 18:40 uri. 

 
Zapisala:                                                               

Barbara Zalašček                          Predsednik odbora za finance in proračun                                  
Višja svetovalka za finance        Rok Petančič 
 



 

 


